
 

 

Tisztelt Vitézy Dávid Vezérigazgató úr! 

 

 

Az elmúlt közel 3 évben szövetségünk, és a szakszervezetünk a taxi szolgáltatás 

budapesti reformjának céljával fogalmazza meg javaslatait. A sorozatos elutasítások után 

tisztelettel hallgattuk az Ön április 5-i prezentációját, melyben láthatóvá vált számunkra, 

hogy áttekintették szakmánk problémáit, és hatékony intézkedések körvonalait 

fogalmazták meg. Kérésének megfelelően, a kompromisszumos megállapodás 

szándékával április 16-ig elkészítettük észrevételeinket, melyet el is juttatunk Önöknek.   

  

Sajnálatosnak tartjuk, hogy ezek után a mai napi sem valósult meg az Ön által is 

fontosnak tartott, részünkről telefonon és írásban is többször szorgalmazott szakmai 

egyeztetés, mely során lehetőségünk nyílna az érveink, és a rendelet módosítás tervezet 

előírásainak egyeztetésére. Ez számunkra azért érthetetlen, mert 2011 novemberében a 

Főváros- BKK- Taxis érdekképviseletek közös sajtónyilatkozatot tettek az alábbi 

tartalommal:  

 

„A főpolgármester felkérte Vitézy Dávidot és Komáromi Endrét, hogy a személyszállítási 

törvény remélt elfogadását követően  a  fővárosi új taxi-közlekedésről szóló rendelet 

koncepcióját készítsék elő és folytassanak a részletekre kiterjedő egyeztetést a taxis 

érdekképviseleti szervekkel, mind a taxis vállalkozók, mind a fuvarszervezők képviselőivel. 

Budapest, 2011. november 22.  

Főpolgármesteri Hivatal Kommunikációs Igazgatóság”  

 
Ezek után 2012 februárjában is találkoztunk Tarlós István Főpolgármester úrral, mely 

találkozó során Tarlós úr a 2012. március 16-i határidőt jelölte meg Önöknek a szakmai 

egyeztetés megkezdésének határidejeként. 

 

Az egyeztetés helyett május 4.-re meghívót kaptunk Tarlós István úrtól. A találkozó 

keretén belül egy pár mondatos elképzelést hallgathattunk meg, mely tartalmi elemei 

jelentős részben változtak az április 5-i tájékoztatón elhangzottakhoz képest.  

Taxisaink számára elfogadhatatlan, amennyiben a hatósági rögzített ár bevezetése nélkül 

szeretnének bármely további korlátozást, vagy a taxisokat terhelő kötelezettségeket 

bevezetni. Szakmai anyagainkban egyértelműen megfogalmaztuk ezen alapelvet, melyet 

kérjük, hogy Önök is tekintsenek irányadónak. Kiemeltük, hogy a kereslet növekedés 

egyetlen eszköze az átláthatóság, és a kiszámíthatóság megteremtése, melyhez 

kizárólag a hatósági rögzített ár bevezetése mellett nyílik lehetőségünk. A taxi 

szolgáltatással kapcsolatos liberalizált tarifa politika az elmúlt 20 évben sem hozott 

eredményt a maximált ár használata mellett. 

 

Az aktuálisan módosított pár mondatos elképzelés tartalmi elemeit szakmailag 

megalapozatlannak tartjuk! 

 

 

 

 

 



 

 

Különös tekintettel értehetetlen számunkra 

 

- a jelenleg engedéllyel rendelkező 1600 cm3-nél kisebb, illetve az akár 3-4 éves 

gépkocsik csomagtartó méret probléma miatti kizárása 2013 végétől a szolgáltatásból.  

 

- a Taxi Szolgáltatási Szabályzat bevezetésének elutasítása, 

 

- az egységes arculati elemek konkrét megfogalmazás nélküli „lebegtetése”.  

A május 7-én a javaslatot igyekeztünk kommunikálni tagjaink felé. Taxisok visszajelzése 

a Főváros módosított elképzelésére tekintettel egyértelműen elutasító. Tisztelettel kérjük 

a szakmai egyeztetés lehetőségét, melynek során kérjük a megfogalmazott javaslataink 

tételes, érvekkel alátámasztott áttekintését. 

Előre is köszönjük a visszajelzésüket. 

 

 

 

Budapest, 2012. május 8. 

 

 

 

 

Tisztelettel 
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